
        BOSNA I HERCEGOVINA                  БОСНА И ХЕРЦЕГОВИНА 
 PARLAMENTARNA SKUPŠTINA                                ПАРЛАМЕНТАРНА СКУПШТИНА 
         BOSNE I HERCEGOVINE      БОСНЕ И ХЕРЦЕГОВИНЕ 
                  DOM NARODA                                            ДОМ НАРОДА 
Komisija za vanjsku i trgovinsku                                             Комисија за спољну и трговинску 

politiku, carine, saobraćaj i                                                          политику, царине, саобраћај и 
                komunikacije                                                                                     комуникације 
Povjerenstvo za vanjsku i trgovinsku 
      politiku, carine, promet i veze 

 

___________________________________________________________________________________________________________________
___________ 

          Trg BiH 1, Sarajevo / Трг БиХ 1, Сарајево, Tel/Тел: (+387 33) 28 44 22, Fax: (+387 33) 23 34 80 

Број/Broj: 02/2-50-1-23-28/09 
Сарајево/Sarajevo, 15. 07. 2009.  
 
 
 

ЗАПИСНИК 
сa 28. сједнице Комисије за спољну и трговинску политику, 

царине, саобраћај и комуникације 
Дома народа 

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, 
одржане 09. 07. 2009. године 

 
 
 

 Сједницу Комисије за спољну и трговинску политику, царине, саобраћај и 
комуникације Дома народа Парламентарне скупштине БиХ (у даљем тексту: Комисија) 
сазвала је предсједавајућа Комисије Алма Чоло. 
 
 Сједници Комисије, у својству чланова, присуствовали су: Алма Чоло, Душанка 
Мајкић, Адем Ибрахимпашић и Слободан Шараба, те Ненад Пандуревић, секретар  и 
Добринка Савић стручни сарадник у Комисији. Оправдано је одсуствовао Бранко Зрно. 
(Руди Видовићу је због преласка на дужност министра саобраћаја и комуникација БиХ 
престао мандат делегата у Дому народа ПСБиХ, па тиме и чланство у Комисији, а нови 
члан до одржавања сједнице још није био именован). 
                
 Сједници су, у својству предлагача и извјестилаца, присуствовали: Рудо Видовић, 
министар, и Захида Хуртић-Стрика, шеф Одсјека за нормативну дјелатност у 
Министарству комуникација и транспорта БиХ, Бранкица Пандуревић, шеф Одсјека за 
водне ресурсе и туризам, и Љубиша Ћосић, савјетник министра у Министарству спољне 
трговине и економских односа БиХ, Сеад Авдић, савјетник у Кабинету министра 
иностраних послова БиХ, Мирољуб Крунић, помоћник министра у Министарству  
финансија и трезора БиХ, Милијана Лале, виши стручни сарадник у Министарству 
цивилних послова БиХ, Стјепо Прањић, предсједник Конкуренцијског савјета БиХ, Емир 
Повлакић, руководилац сектора Регулаторне агенције за комуникације БиХ, Никола 
Деретић, предсједник Управног одбора  БХРТ- а, Сеад Миљковић, члан Управног 
одбора, и Ајла Мостарац, Извршни директор у Савјету страних инвеститора, Илија 
Филиповић и Зоран Копривица, делегати у Дому народа, као предлагачи амандмана на 
Предлог закона о измјенама и допунама Закона о конкуренцији, Игор Петковић, 
савјетник замјеника предсједавајућег Дома народа Душанке Мајкић,  Зоран Бркић, виши 
стручни сарадник у Сектору за односе с јавношћу у ПСБиХ. 
 
 Сједница Комисије почела је у 12 часова. 
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 Прије расправе о дневном реду предсједавајућа Алма Чоло подсјетила је да, и 
поред чињенице да сједници не присуствују чланови Комисије из хрватског народа, 
Комисија има коворум за рад, с обзиром да је посљедњим измјенама Пословника Дома 
народа предвиђено да је за доношење одлука потребно присуство најмање већине 
чланова Комисије. Даље је додала да је за коначне одлуке Комисије за које није 
предвиђено изјашњавање Дома народа и даље неопходно да већина за њихово доношење 
укључује сва три конститутивна народа, али да за данашњу сједницу није предвиђено 
разматрање таквих тачака дневног реда. Изразила је наду да ова ситуација неће дуго 
потрајати, тј. да ће нови члан Комисије умјесто Руде Видовића бити врло брзо именован, 
односно да ће Комисија бити у пуном саставу. 
 
 Након што је констатовала да постоји кворум, предсједавајућа Комисије Алма 
Чоло предложила је сљедећи 
 

Д Н Е В Н И   Р Е Д 
 

1. Усвајање Записника са 27. сједнице Комисије за спољну и трговинску политику, 
царине, саобраћај и комуникације Дома народа Парламентарне скупштине БиХ; 

2. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о конкуренцији 
(друга комисијска фаза), предлагач: Савјет министара БиХ; 

3. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о основама 
безбједности саобраћаја на путевима у БиХ (прва комисијска фаза), предлагач: 
Заједничка комисија за људска права, права дјетета, младе, имиграције, 
избјеглице, азил и етику Парламентарне скупштине БиХ; 

4. Давање сагласности за ратификацију Споразума између Савјета министара БиХ и 
Владе Државе Израел о укидању виза за носиоце дипломатских и службених 
пасоша; 

5. Давање сагласности за ратификацију Споразума између Савјета министара БиХ и 
Савјета министара Републике Албаније о узајамним путовањима држављана; 

6. Давање сагласности за ратификацију Споразума између Савјета министара БиХ и 
Владе Савезне Републике Њемачке о финансијској сарадњи у 2006. години; 

7. Давање сагласности за ратификацију Засебног аранжмана између Франкфурта на 
Мајни и Босне и Херцеговине, коју заступа Министарство финансија и трезора 
БиХ, као и Федерације Босне и Херцеговине, коју заступа Федерално 
министарство финансија, и Републике Српске, коју заступа Министарство 
финансија  за замјену дуга 2; 

8. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о заштити и коришћењу 
прекограничног водотока и међународних језера, Хелсинки, 17. марта 1992. 
године; 

9. Давање сагласности за ратификацију Додатка на Меморандум о разумијевању 
између Савјета министара БиХ и Владе Краљевине Холандије о Програму за 
сарадњу с тржиштима у настајању (PSOM);  

10. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о клаузулама о раду (јавни 
уговори), број: 94 из 1949. године, и Препоруке о клаузулама о раду (јавни 
уговори), број: 84 из 1949. године, Међународне организације рада; 

11. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о раду на непуно радно вријеме, 
број: 175 из 1994. године, и Препоруке о раду на непуно радно вријеме, број: 182 
из 1994. године, Међународне организације рада; 

12. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о безбједности и здрављу у 
рудницима, број: 176 из 1995. године, и Препоруке о безбједности и здрављу у 
рудницима, број: 183 из 1995. године, Међународне организације рада; 
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13. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о раду код куће, број: 177 из 
1996. године, и Препоруке о раду код куће број: 184 из 1996. године, 
Међународне организације рада; 

14. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о приватним агенцијама за 
запошљавање, број: 181 из 1997. године, и Препоруке о приватним агенцијама за 
запошљавање, број: 188 из 1997. године, Међународне организације рада; 

15. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о заштити материнства, број: 
183 из 2000. године, и Препоруке о заштити материнства, број: 191 из 2000. 
године, Међународне организације рада; 

16. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о безбједности и здрављу у 
пољопривреди, број: 184 из 2001. године, и Препоруке о безбједности и здрављу у 
пољопривреди, број: 192 из 2001. године, Међународне организације рада; 

17. Давање сагласности за ратификацију Конвенције Међународне организације рада 
о идентификационим документима помораца (ревидирана), број: 185 из 2003. г.; 

18. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о раду у риболову, број: 188 из 
2007. године, и Препоруке о раду у риболову број: 199 из 2007. године;  

19. Давање сагласности за ратификацију Конвенције Међународне организације рада 
о раду на мору (MLC) из 2006. године; 

20. Разматрање Извјештаја о раду Управног одбора РТВБиХ за 2007. и 2008. годину и 
Извјештаја о раду РТВБиХ за 2008. годину; 

21. Разматрање Ранг-листе кандидата за члана Управног одбора Јавног радио-
телевизијскиг сервиса БиХ из српског народа (Допис Регулаторне агенције за 
комуникације БиХ, број: 01-50-1687-1/09 од 15. 06. 2009); 

22. Разматрање информације Министарства иностраних послова БиХ о стању и 
развоју ДКП мреже Босне и Херцеговине (Допис Министарства иностраних 
псолова, број: 10/1-1-2-05-5992-3/09 од 11. 06. 2009); 

23. Разматрање извјештаја и информација Министарства иностраних послова БиХ: 
- Нацрт 15. мониторинг извјештаја Савјета Европе; 
- Састанак Савјета ЕУ за опште послове и спољне односе, 18. и 19.5.2009, у     
     Бриселу; 
- Протестна нота Републике Хрватске; 
- Парламентарна сарадња БиХ и Марока; 
- Састанак Савјета ЕУ, 15. јуни 2009, Брисел; 
- Прелиминарна анализа избора за Европски парламент; 
- Информација Мисије БиХ при ЕУ у Бриселу о односима између БиХ и ЕУ; 

24. Разматрање извјештаја о међународним активностима комисија и парламентарних 
делегација ПСБиХ: 
- Извјештај са годишње економске конференције Парламентарне скупштине 

ОЕБС-а „Свјетска финансијска криза“, Даблин, 27. и 28. мај 2009; 
- Извјештај о посјети Комисије за спољне послове Представничког дома 

Парламентарне скупштине БиХ Републици Естонији, 18. и 19. мај 2009; 
- Извјештај о посјети Одбора за избор, именовања и управне послове Хрватског 

сабора, обављеној 16. марта 2009; 
25. Текућа питања. 

- Упознавање са Извјештајем Уставноправне комисије Дома народа о 
обустављању поступка за аутентично тумачење члана 7. став (2) Закона о 
слободним зонама у БиХ („Службени гласник БиХ“, бр. 3/02 и 13/03); 

- Упознавање са Извјештајем Уставноправне комисије Дома народа о 
обустављању поступка за аутентично тумачење члана 23. Закона о Јавном 
радио-телевизијском систему БиХ („Службени гласник БиХ“, бр. 78/05); 
 
Предложени дневни ред усвојен је једногласно. 
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Ад.-1. Усвајање Записника са 27. сједнице Комисије  

 
Записник са 27. сједнице Комисије усвојен  је  једногласно. 
 

Ад.-2. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о конкуренцији 
(друга комисијска фаза), предлагач: Савјет министара БиХ 

 
  Предсједавајућа Комисије Алма Чоло подсјетила је присутне на досадашњу 
процедуру о овом закону те навела да је Савјет министара БиХ, као овлашћени 
предлагач, 29. 04.2009. године, Парламентарној скупштини БиХ доставио Предлог 
закона о измјенама и допунама Закона о конкуренцији са захтјевом за разматрање по 
основном законодавном поступку. Уставноправна комисија Дома народа Парламентарне 
скупштине БиХ, на 38. сједници, одржаној 04. 06. 2009. године, разматрала је Предлог 
закона и доставила мишљење да постоји ваљан уставноправни основ за усвајање 
наведеног закона као и усаглашеност са Уставом и правним системом БиХ.  

 
У наставку је подсјетила да је Комисија за спољну и трговинску политику, 

царине, саобраћај и комуникације Дома народа подржала принципе Предлога закона на 
27. сједници, одржаној 11. 06. 2009. године, а Дом народа је усвојио Предлог закона у 
првом читању на 31. сједници, одржаној 18. 06. 2009. године. Приликом усвајања 
Предлога закона у првом читању, Дом народа донио је и закључак да се амандманска 
фаза продужава до 48 сати прије одржавања сједнице Комисије за спољну и трговинску 
политику, царине, саобраћај и комуникације, на којој ће бити разматран. Представнички 
дом усвојио је Предлог закона у другом читању на 56. сједници, одржаној 24. 06. 2009. 
године са шест амандмана. 

 
Предсједавајућа је упознала присутне да су у току амандманске фазе амандмане  

благовремено уложили делегати Зоран Копривица (три амандмана) и Илија Филиповић 
(два амандмана). Подсјетила је да се након расправе Комисија прво изјашњава о 
предложеним амандманима у складу са чланом 104. став (2) Пословника, а потом се 
гласа о Предлогу закона у цјелини, члан 104. став (4) Пословника. Предсједавајућа 
Комисије позвала је подносиоце амандмана да дају образложење. 
 

Зоран Копривица рекао је да је у амандманској фази уложио три амандмана, те да 
је један од њих усвојен на сједници Представничког дома. Ради се о првом амандману те 
је исказао спремност да одустане од преостала два амандмана. Предложио је да Комисија 
усвоји његов први предложени амандман. У образложењу амандмана рекао је да се ради 
о језичким исправкама у тексту Закона о конкуренцији. 
 
 Илија Филиповић дао је образложење за два предложена амандмана. Нагласио је 
да је амандмане предложио с циљем постизања оперативнијег рада Конкуренцијског 
савјета БиХ. У Амандману I предложио је да се избор предсједавајућег врши сваке друге 
године. У образложењу амандмана истакао је да се досадашња пракса да се предсједник 
Конкуренцијског савјета бира сваке године није показала као добро рјешење и да је 
знатно утицала на ефикасност рада. У Амандману II предложио је да се смањи број 
чланова Савјета потребних за кворум, односно пуноважно одлучивање на сједницама 
Савјета. Амандманом је предложено да Конкуренцијски савјет може пуноважно 
одлучивати ако сједници присуствују најмање четири члана, док би начин доношења 
одлука остао потпуно исти. Истакао је да се у досадашњој пракси показало да има доста 
проблема приликом обезбјеђивања кворума од најмање пет присутних чланова.  
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Стјепо Прањић, предсједник Конкуренцијског савјета БиХ, изложио је ставове 
Савјета и ресорног министарства на предложене амандмане. Истакао је да је Амандман I 
Зорана Копривице прихватљив. За амандмане Илије Филиповића истакао је да су 
прихватљиви и да ће утицати на побољшање рада Конкуренцијског савјета.  
 
 Предсједавајућа Комисије осврнула се на амандмане које је уложио делегат Илија 
Филиповић. Подсјетила је да ови амандмани нису међу амандманима прихваћеним у 
Представничком дому, и да се односе на чланове Закона о конкуренцији који уопште 
нису обухваћени Предлогом закона о измјенама и допунама Закона о конкуренцији. Ради 
се о члановима 22. и 24. Закона о конкуренцији. Подсјетила је да је досадашња пракса у 
оба дома ПСБиХ била да се не улажу амандмани на чланове основног текста закона који 
нису обухваћени предлогом закона о измјенама и допунама. Упитала је предсједника 
Конкуренцијског савјета зашто ове измјене нису одмах уграђене у Предлог закона, 
односно прије достављања у парламентарну процедуру. 
 
 Стјепо Прањић је у име предлагача истакао да потреба да се и ове измјене уграде 
у Предлог закона није благовремено уочена, те додао да вјероватно има потребе и за 
неким другим измјенама које ће накнадно бити уочене. Због тога сматра да је добро да се 
ове измјене уграде у Предлог закона и поново нагласио да ће то значајно унаприједити 
ефикасност рада Конкуренцијског савјета, те позвао чланове Комисије да подрже 
амандмане Илије Филиповића. 
 

Илија Филиповић је додатно образложио своје амандмане.  Истакао је да у 
пословницима домова Парламентарне скупштине БиХ нема препрека за дјеловање на 
основни текст и додао да не види зашто се не би могло дјеловати на измјене и других 
чланова ако је већ предложено да се неки законски акт мијења. Поред тога, као други 
важан елеменат за прихватање ових амандмана, истакао је да се ради о функционалним 
исправкама основног текста којим би се унаприједила ефикасност рада Конкуренцијског 
савјета. 
 
 Душанка Мајкић и Слободан Шараба затражили су од предлагача закона и 
амандмана додатна објашњења у смислу доношења одлука у Конкуренцијском савјету у 
случају да амандмани буду прихваћени. У одговору је истакнуто да се у том дијелу 
ништа неће мијењати, односно да је у Закону о конкуренцији предвиђено да се одлуке 
Конкуренцијског савјета доносе  већином гласова присутних чланова, с тим да за сваку 
одлуку мора гласати најмање по један члан из конститутивних народа. 
 

Адем Ибрахимпашић истакао је да ће подржати све предложене амандмане а тиме 
и амандмане Илије Филиповића за које вјерује да ће повећати ефикасност рада 
Конкуренцијског савјета, јер превелики број чланова сваког тијела отежава његов рад. 
 
 Прије изјашњавања о предложенима амандманима, предсједавајућа Комисије је 
рекла да је неопходно извршити одређене допуне у предложеним амандманима у складу 
са Јединственим правилима за израду правних прописа, што је предлагач прихватио. 
Посебно је истакла да је у амандманима Илије Филиповића потребно навести гдје ће  
нови чланови који се предлажу амандманима бити уграђени у Предлог закона, те навести 
да се остали чланови након нових чланова помјерају, односно добијају нови редни број. 
 

 Након расправе Комисија је једногласно прихватила сљедеће амандмане: 
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Амандман I 
 
У члану 7. Предлога закона врше се сљедеће допуне:  
 
-  у члану 11. Закона о конкуренцији у ставу (3), који овим измјенама постаје 

став (2), иза ријечи: „сматра се да“ додаје се ријеч „се“; 
 
- у члану 11. Закона о конкуренцији у ставу (4), који овим измјенама постаје 

став (3), иза ријечи: „не злоупотребљава“ ријеч „се“ брише се. 
 
Амандман II 
 
Иза члана 13. Предлога закона додаје се нови члан 14, који гласи: 
 
У члану 22. Закона о конкуренцији став (4) мијења се и гласи: 
 
„Савјет министара Босне и Херцеговине, на предлог Министарства спољне 

трговине и економких односа и/или на свој предлог, именује предсједника 
Конкуренцијског савјета, између чланова из свих конститутивних народа, на мандат од 
двије године, без права на поновни избор током мандата члана Конкуренцијског 
савјета.“ 

 
Амандман III 
 
Иза новог члана 14. Предлога закона додаје се нови члан 15, који гласи: 
 
У члану 24. став (1) Закона о конкуренцији, ријеч „пет“ замјењује се ријечју 

„четири“.  
 
Чланови од 14. до 24. постају чланови од 16. до 26. 

 
 Након спроведене расправе, у складу са чланом 104. став (4) Пословника Дома 
народа, Комисија за спољну и трговинску политику, царине, саобраћај и комуникације 
Дома народа Парламентарне скупштине БиХ једногласно је прихватила Предлог закона 
о измјенама и допунама Закона о конкуренцији с усвојеним амандманима, те 
предложила Дому народа Парламентарне скупштине БиХ његово усвајање.  
 
 У складу с одредбама члана 107. Пословника Дома народа Парламентарне 
скупштине БиХ, за извјестиоца на сједници Дома Комисија је одредила Алму Чоло, 
предсједавајућу Комисије. 
 
Ад.-3.  Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о основама 

безбједности саобраћаја на путевима у БиХ (прва комисијска фаза), 
предлагач: Заједничка комисија за људска права, права дјетета, младе, 
имиграцију, избјеглице, азил и етику Парламентарне скупштине БиХ 

 
           Предсједавајућа Комисије подсјетила је да се Предлог закона разматра  у складу са 
чланом 98. Пословника, тј. ради достављања Дому народа мишљења о принципима 
предложеног закона. Даље је истакла да је Заједничка комисија за људска права, права 
дјетета, младе, имиграцију, избјеглице, азил и етику Парламентарне скупштине БиХ, као 
овлашћени предлагач, Предлог закона о измјенама и допунама Закона о основама 
безбједности саобраћаја на путевима у БиХ упутила 18. 05. 2009 у парламентарну 



 

 7

процедуру, ради разматрања по основном законодавном поступку. Додала је да је 
Уставноправна комисија Дома народа Парламентарне скупштине БиХ, на 39. сједници, 
одржаној 19. 06. 2009, разматрала Предлог закона и доставила мишљење да постоји 
ваљан уставноправни основ за усвајање наведеног закона као и усаглашеност са Уставом 
и правним системом БиХ.  

  
Рудо Видовић, министар комуникација и транспорта БиХ, изнио је мишљење 

надлежног министарства. Нагласио је да је министарство студиозно размотрило предлог  
Заједничке комисија за људска права, права дјетета, младе, имиграцију, избјеглице, азил 
и етику Парламентарне скупштине БиХ. Истакао је да је став министарства о Предлогу 
закона о измјенама и допунама Закона о основама безбједности саобраћаја на путевима у 
БиХ позитиван и да је као такав једногласно прихваћен у Савјету министара БиХ, уз 
двије измјене које су у Представничком дому у другој комисијској фази прошле као 
амандмани. Рекао је да ће узети учешће у раду Комисије и у другој комисијској фази 
овог закона, када ће се детаљније говорити о садржају Предлога закона. Предложио је 
члановима Комисије да прихвате овај предлог и подрже принципе овог закона. 
 

Душанка Мајкић рекла је да је овај предлог само један од елемената и начина да 
се заштите дјеца у саобраћају, али свакако није једини. Нагласила је да је било још 
предлога да се безбједност дјеце доведе на већи ниво. Навела је чињеницу да је давно 
формирана радна група која је требало да ради на доради и сређивању овог закона. 
Истакла је да још нисмо добили ниједан документ који је резултат рада ове радне групе. 
Рекла је да је Босна и Херцеговина уз овај закон требало да усвоји око 25 подзаконских 
аката због чијег недоношења на нивоу БиХ постоје озбиљни проблеми у овој области. 
Као примјер навела је непостојање тестова за полагање возачког испита, што чини јако 
лошом саму процедуру полагања возачког испита и даје простор за малверзације. 
Истакла је да је регулисање и овог питања  један од начина да се заштите дјеца у 
саобраћају. Нагласила је да овај закон захтијева пуну пажњу Министарства и истакла 
потребу што хитнијег доношења измјена и допуна којим ће се учинити примјеренијим 
времену и потребама и европским директивама, које би требало да стоје иза њега.  
 

Захида Хуртић-Стрика, шеф Одсјека за нормативну дјелатност у Министарству 
комуникација и транспорта БиХ, рекла је да је у завршној фази израда Нацрта закона о 
измјенама и допунама постојећег Закона о основама безбједности саобраћаја на путевима 
у БиХ, који ће бити разматран на сједници Колегијума Министарства и који ће бити 
доступан јавности на веб-страници Министарства. 
 

Предсједавајућа је упознала присутне да је сходно одредбама члана 98. став (2) 
затражено и добијено мишљење Дирекције за европске интеграције БиХ у којем је, 
између осталог, наведено да је након спроведене анализе усклађености Предлога закона 
са одговарајућим правним изворима Европске уније, Дирекција закључила да је Предлог 
закона дјелимично усклађен с релевантним изворима комунитарног права. Међутим, 
Дирекција за европске интеграције је у свом мишљењу указала да „ради правне 
сигурности и законитости правних аката, позивање на правне прописе Европске уније у 
Предлогу закона није допуштено“. Наиме, чланом 2. став (4) Предлога закона 
предвиђено је да: „Сигурносна сједалица мора имати ознаку у складу с важећим 
стандардима Регулације 44 Економске комисије УН за Европу или Директиве 
75/541/ЕЦ“. С тим у вези Дирекција за европске интеграције у свом мишљењу сугерише 
„да се транспозиција изврши на одговарајући начин тако да циљ одредбе из Директиве 
буде постигнут“.  
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Сви чланови Комисије сагласили су се да је потребно да се став Дирекције за 
европске интеграције БиХ уважи и приликом разматрања Предлога закона у другој 
комисијској фази. 
 
 Након расправе Комисија је једногласно подржала принципе Закона о основама 
безбједности саобраћаја на путевима у БиХ. 
             

Комисија је, такође једногласно, одлучила да предложи Дому народа да, 
приликом усвајања Предлога закона у првом читању, донесе и сљедећи закључак: “С 
обзиром да Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ још није завршио 
процедуру усвајања Предлога закона о измјенама и допунама Закона о основама 
безбједности саобраћаја на путевима у БиХ, продужава се амандманска фаза за овај 
предлог закона до 48 сати прије одржавања сједнице Комисија за спољну и трговинску 
политику, царине, саобраћај и комуникације Дома народа на којој ће бити разматран у 
другој комисијској фази”. 

 
 

Ад.-4. Давање сагласности за ратификацију Споразума између Савјета министара 
БиХ и Владе Државе Израел о укидању виза за носиоце дипломатских и 
службених пасоша 

Ад.-5. Давање сагласности за ратификацију Споразума између Савјета министара 
БиХ и Савјета министара Републике Албаније о узајамним путовањима 
држављана 

 
 
           Предсједавајућа Комисије предложила је да се оба међународна споразума 
разматрају заједно с обзиром да су оба у надлежности Министарства иностраних послова 
БиХ и да се односе на исту проблематику. Предлог је једногласно прихваћен. 
Предсједавајућа је констатовала да сједници присуствује представник Министарства 
иностраних послова, Сеад Авдић, те предложила да се он обрати само ако неко од 
чланова има питања за њега. Није било додатних питања и чланови Комисије су 
једногласно  одлучили да предложе Дому народа давање сагласности за ратификацију: 
 
        - Споразума између Савјета министара БиХ и Владе Државе Израел о укидању виза 
за носиоце дипломатских и службених пасоша, и 
          -Споразума између Савјета министара БиХ и Савјета министара Републике 
Албаније о узајамним путовањима држављана. 
 
Ад. -6. Давање сагласности за ратификацију Споразума између Савјета министара 

БиХ и Владе Савезне Републике Њемачке о финансијској сарадњи у 2006. 
години; 

Ад.-7.Давање сагласности за ратификацију Засебног аранжмана између 
Франкфурта на Мајни и Босне и Херцеговине, коју заступа Министарство 
финансија и трезора БиХ, као и Федерације Босне и Херцеговине, коју 
заступа Федерално министарство финансија, и Републике Српске, коју 
заступа Министарство финансија  за замјену дуга 2 

 
           Предсједавајућа Комисије предложила је да се и споразуми под тачком 6. и 7. 
дневног реда разматрају заједно јер су у надлежности Министарства финансија и трезора  
БиХ и односе се на исту проблематику, што је једногласно и прихваћено.  
Предсједавајућа је констатовала да Мирољуб Крунић, помоћник министра у 
Министарству  финансија и трезора БиХ, у име надлежног Министарства, присуствује 
сједници. 
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Како није било додатних питања, чланови Комисије једногласно су одлучили да 

предложе Дому народа давање сагласности за ратификацију: 
            - Споразума између Савјета министара БиХ и Владе Савезне Републике Њемачке 
о финансијској сарадњи у 2006. години, и 
           - Засебног аранжмана између Франкфурта на Мајни и Босне и Херцеговине, коју 
заступа Министарство финансија и трезора БиХ, као и Федерације Босне и 
Херцеговине, коју заступа Федерално министарство финансија, и Републике Српске, 
коју заступа Министарство финансија  за замјену дуга 2. 
 
Ад.-8. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о заштити и коришћењу 

прекограничног водотока и међународних језера, Хелсинки, 17. марта 1992. 
године 

 
У име надлежног Министарства спољне трговине и економских односа БиХ  била 

је присутна Бранкица Пандуревић, шеф Одсјека за водне ресурсе и туризам. 
 
  Чланови Комисије једногласно су одлучили да предложе Дому народа давање 
сагласности за ратификацију Конвенције о заштити и коришћењу прекограничног 
водотока и међународних језера, Хелсинки, 17. марта 1992. године. 
 
Ад.-9. Давање сагласности за ратификацију Додатка на Меморандум о 

разумијевању између Савјета министара БиХ и Владе Краљевине 
Холандије о Програму за сарадњу с тржиштима у настајању (PSOM)  

 
Предсједавајућа је констатовала да сједници не присуствује представник 

надлежног министарства, али је ипак предложила члановима Комисије да предложе 
Дому народа давање сагласности. 

Чланови Комисије једногласно су одлучили да предложе Дому народа давање 
сагласности за ратификацију Додатка на Меморандум о разумијевању између Савјета 
министара БиХ и Владе Краљевине Холандије о Програму за сарадњу с тржиштима у 
настајању (PSOM). 
           
Ад.-10. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о клаузулама о раду (јавни 

уговори), број: 94 из 1949. године, и Препоруке о клаузулама о раду (јавни 
уговори), број: 84 из 1949. године, Међународне организације рада; 

Ад.-11. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о раду на непуно радно 
вријеме, број: 175 из 1994. године, и Препоруке о раду на непуно радно 
вријеме, број: 182 из 1994. године, Међународне организације рада; 

Ад.-12. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о безбједности и здрављу у 
рудницима, број: 176 из 1995. године, и Препоруке о безбједности и здрављу 
у рудницима, број: 183 из 1995. године, Међународне организације рада; 

Ад.-13. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о раду код куће, број: 177 
из 1996. године, и Препоруке о раду код куће број: 184 из 1996. године, 
Међународне организације рада; 

Ад.-14. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о приватним агенцијама 
за запошљавање, број: 181 из 1997. године, и Препоруке о приватним 
агенцијама за запошљавање, број: 188 из 1997. године, Међународне 
организације рада; 

Ад.-15. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о заштити материнства, 
број: 183 из 2000. године, и Препоруке о заштити материнства, број: 191 из 
2000. године, Међународне организације рада; 
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Ад.-16. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о безбједности и здрављу у 
пољопривреди, број: 184 из 2001. године, и Препоруке о безбједности и 
здрављу у пољопривреди, број: 192 из 2001. године, Међународне 
организације рада; 

Ад.-17. Давање сагласности за ратификацију Конвенције Међународне организације 
рада о идентификационим документима помораца (ревидирана), број: 185 
из 2003. године; 

Ад.-18. Давање сагласности за ратификацију Конвенције о раду у риболову, број: 
188 из 2007. године, и Препоруке о раду у риболову број: 199 из 2007. године;  

Ад.-19. Давање сагласности за ратификацију Конвенције Међународне организације 
рада о раду на мору (MLC) из 2006. године 

 

 С обзиром да су споразуми под тач. од 10. до 19. дневног реда у надлежности 
Министарства цивилних послова БиХ, прихваћен је предлог предсједавајуће Комисије да 
се разматрају заједно. 
 

             За додатне информације и евентуална питања члановима Комисије на 
располагању је била представница Министарства цивилних послова БиХ, Милијана 
Лале, виши стручни сарадник. 
 

           Чланови Комисије једногласно су одлучили да  предложе Дому народа давање 
сагласности за ратификацију: 
- Конвенције о клаузулама о раду (јавни уговори), број: 94 из 1949. године, и Препоруке 
о клаузулама о раду (јавни уговори), број: 84 из 1949. године, Међународне 
организације рада, 

- Конвенције о раду на непуно радно вријеме, број: 175 из 1994. године, и Препоруке о 
раду на непуно радно вријеме, број: 182 из 1994. Г., Међународне организације рада, 

- Конвенције о безбједности и здрављу у рудницима, број: 176 из 1995. године, и 
Препоруке о безбједности и здрављу у рудницима, број: 183 из 1995. године, 
Међународне организације рада, 

- Конвенције о раду код куће, број: 177 из 1996. године, и Препоруке о раду код куће 
број: 184 из 1996. године, Међународне организације рада, 

- Конвенције о приватним агенцијама за запошљавање, број: 181 из 1997. године, и 
Препоруке о приватним агенцијама за запошљавање, број: 188 из 1997. године, 
Међународне организације рада, 

- Конвенције о заштити материнства, број: 183 из 2000. године, и Препоруке о 
заштити материнства, број: 191 из 2000. године, Међународне организације рада, 

- Конвенције о безбједности и здрављу у пољопривреди, број: 184 из 2001. године, и 
Препоруке о безбједности и здрављу у пољопривреди, број: 192 из 2001. године, 
Међународне организације рада, 

- Конвенције Међународне организације рада о идентификационим документима 
помораца (ревидирана), број: 185 из 2003. године, 

- Конвенције о раду у риболову, број: 188 из 2007. године, и Препоруке о раду у риболову 
број: 199 из 2007. године, и 

- Конвенције Међународне организације рада о раду на мору (MLC) из 2006. године. 
 

Ад.-20. Разматрање Извјештаја о раду Управног одбора РТВБиХ за 2007. и 2008. 
годину и Извјештаја о раду РТВБиХ за 2008. годину 

 

Предсједавајућа је подсјетила да су Извјештај о раду Управног одбора РТВБиХ за 
2007. и 2008. годину и Извјештај о раду РТВБиХ за 2008. годину достављени 
Парламентарној скупштини БиХ 20.05.2009. године. Уз ове извјештаје достављен је и 
Извјештај о финансијском пословању БХРТ за чије разматрање је надлежна Комисија за 
финансије и буџет.  
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Предсједавајућа је даље истакла да су Извјештаји достављени у складу са чланом 

29. став (1), тачка к) Закона о Јавном радио-телевизијском сервису БиХ („Службени 
гласник БиХ“, број: 32/05), те подсјетила да је Представнички дом ПСБиХ разматрао и 
усвојио извјештаје на 55. сједници, одржаној 10.06.2009. године. 
 
 Душанка Мајкић је у својој дискусији истакла да је чуди да се Парламент опет 
бави извјештајима из 2007. године када је то већ једном разматрао и одредио се према 
томе. Додала је да сматра да Дом не треба да се изјашњава о Извјештају Управног 
одбора него да је за Дом важан само Извјештај о раду и пословању Радио-теелвизије 
БиХ. У свом осврту на Извјештај о раду РТВБиХ истакла је да се не ради о једном 
јединственом документу него да се ради о простом збиру различитих сепарата, нема 
погледа са нивоа цијеле функције. На крају је додала да Комисија треба да прими к 
знању Извјештај о раду Управног одбора, док се може изјашњавати о Извјештају о раду 
РТВБиХ. 
 
 Никола Деретић осврнуо се на проблеме које Управни одбор има са претходним 
менаџментом и који су узроковали и проблеме са Извјештајем о раду РТВБиХ за 2007. 
годину који Управни одбор није усвојио. Додао је да је Извјештај о раду Управног 
одбора за 2007. достављен на тражење Представничког дома. Даље је рекао да је и 
ревизија обавила свој посао и да је потврдила исправност рада Управног одбора. Изразио 
је бојазан да тек предстоје велики проблеми у раду РТВБиХ. На крају је информисао да 
је Радио-телевизија БиХ предузела активностима на избору консултантских кућа за 
санцију стања (за консолидацију стања у РТВБиХ, за процјену имовине, израду 
рачуноводствене политике и за маркетинг). 
 

Адем Ибрахимпашић истакао је да ни Парламентарна скупштина није невина у 
свему овоме. Тамо нема правог домаћина, а Парламенту је дата могућност да преко 
Управног одбора утиче на пословање РТВБиХ. Нагласио је да ресорно министарство 
треба више да се бави стањем у РТВБиХ. Сада када постоји реална слика стања на 
основу налаза ревизије,  потребно је предузети конкретне мјере. Биће неопходно 
отпуштање радника јер је очигледно да је тамо скоро половина радника вишак. 
 

Слободан Шараба рекао је да је Парламент ставио тачку на 2007. и да нема 
потребе да се Комисија и Дом тиме више баве. Сада имамо извјештаје за 2008. и они 
треба да буду предмет расправе. 

 
Алма Чоло је предложила да се Извјештај Управног одбора за 2007. и 2008. прими 

к знању а да се Извјештај о раду Радио-телевизије БиХ за 2008. годину усвоји у 
предложи Дому народа да то исто учини. Додала је да је потребно да Комисија предложи 
Дому народа да донесе закључак и обавеже Управни одбор РТВБиХ да убрза активности 
на спровођењу тендера потребних за санацију стања у РТВБиХ. 
 
        Након обављене расправе, Комисија за спољну и трговинску политику, царине, 
саобраћај и комуникације Дома народа једногласно је: 
- Примила к знању Извјештај о раду Управног одбора Радио-телевизије БиХ за 2007. 

годину и 2008. годину и предложила Дому народа да и он то учини, 
- Прихватила Извјештај о раду Радио-телевизије БиХ за 2008. годину и предложила 

Дому народа његово усвајање. 
 

Комисија је једногласно усвојила и закључак, те предлаже Дому његово усвајање: 
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„Дом народа Парламентарне скупшине БиХ задужује Управни одбор Радио-
телевизије БиХ да убрзано настави реализовати активности у спровођењу тендера за 
избор консултантских кућа за израду стратегије консолидације БХРТ-а, процјену 
вриједности имовине, израду рачуноводствене политике и израду ревизије 
маркетиншког пословања Радио-телевизије Босне и Херцеговине.“ 

 
За извјестиоца на сједници Дома народа именована је Алма Чоло, предсједавајућа 

Комисије. 
  
Ад.-21. Разматрање Ранг-листе кандидата за члана Управног одбора Јавног  

      радио-телевизијског сервиса БиХ из српског народа (Допис Регулаторне  
      агенције за комуникације БиХ, број: 01-50-1687-1/09 од 15. 06. 2009) 

 
Предсједавајућа је на почетку информисала да је Регулаторна агенција за 

комуникације БиХ, 18. 06. 2009. године, доставила Парламентарној скупштини БиХ 
ранг-листу кандидата који су ушли у ужи избор за члана Управног одбора Јавног радио-
телевизијског сервиса Босне и Херцеговине из српског народа. Даље је указала на 
законску процедуру те истакла да је чланом 26. став 1. Закона о Јавном радио-
телевизијском сервису БиХ („Сл. гласник БиХ“, бр. 92/05) прописано да Регулаторна 
агенција за комуникације БиХ почиње поступак за израду ранг-листе кандидата за члана 
Управног одбора Јавног РТВ сервиса четири мјесеца прије истека мандата члановима 
Управног одбора. Регулаторна агенција за комуникације БиХ је, 07. 05. 2009. године, 
расписала Конкурс за члана Управног одбора Јавног РТВ сервиса БиХ из  српског народа 
и утврдила Ранг-листу кандидата који су ушли у ужи избор. Комисија разматра 
достављену Ранг-листу и ако је прихвати, упућује је Дому народа са предлогом да, у 
складу са чланом 26. став 1. Закона о Јавном радио-телевизијском сервису БиХ, именује 
члана Управног одбора с Ранг-листе кандидата који су ушли у ужи избор. 
 

Емир Повлакић, руководилац сектора Регулаторне агенције за комуникације БиХ, 
дао је образложење у којем је рекао да се на конкурс за избор члана Управног одбора 
ЈРТВ сервиса БиХ из српског народа пријавило укупно десет кандидата. Од тих 
кандидата један кандидат је одустао, док је преосталих девет кандидата било позвано на 
интервју. Након што је Комисија спровела процедуру избора, утврђена  је  Ранг-листа  од 
четири кандидата, која је достављена  Парламентарној скупштини БиХ како би извршила 
именовање. 
 

Душанка Мајкић је, анализирајући листу кандидата, истакла да ниједан кандидат 
нема искуство у раду с медијима. Нагласила је да је у ситуацији у којој се налази БХРТ  
врло битно да члан Управног одбора Јавног радио-телевизијског сервиса БиХ има 
искуство у раду с медијима те да може допринијети сређивању стања. Поставља се 
питање на основу чега је Комисија  РАК-а направила Ранг-листу. Истакла је да делегати 
из српског народа неће подржати овакву ранг-листу. 
 

Слободан Шараба сагласио се с мишљењем госпође Мајкић да је неопходно да 
особа која долази у Управни одбор мора имати искуство у раду с медијима и изразио 
своје жаљење што одлазе јако квалитетни кадрови  који су стекли ово искуство. Рекао је 
да сматра да нису понуђени најбољи кандидат и затражио  имена и осталих пет 
кандидата. 

 
Емир Повлакић навео је имена и осталих кандидта који су конкурисали. То су: 

Младен Миросављевић, Ненад Новаковић, Владимир Марчета, Душко Певуља и Мићо 
Тривић, док је Биљана Богданић одустала. 
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Адем Ибрахимпашић је у својој дискусији рекао да ће подржати предложену 

ранг-листу, с циљем поштовања институција и уважавања њихових мишљења и ставова 
за посао за који су задужене. 
 

  Након обављене расправе , с два гласа „за“ и два гласа „против“, Комисија није 
прихватила Ранг-листу кандидата за члана Управног одбора Јавног радио-
телевизијског сервиса БиХ из српског народа. 
 
Ад.-22. Разматрање информације Министарства иностраних послова БиХ о стању и  
      развоју ДКП мреже Босне и Херцеговине (Допис Министарства иностраних 
      послова број: 10/1-1-2-05-5992-3/09 од 11.06.2009) 
 
 Предсједавајућа Комисије констатовала је да је Информација достављена као 
одговор на закључак са 8. заједничке сједнице оба дома ПСБиХ, одржане 23. 04. 2008. 
године, приликом расправе о другој тачки дневног реда: „Информација о стању у ДКП 
мрежи Босне и Херцеговине“. Подсјетила је да је тој сједници, између осталих, 
присуствовао министар иностраних послова БиХ, али да сједници није присуствова нико 
од чланова Предсједништва БиХ. Због те чињенице одлучено је да се не води расправа о 
тој тачки дневног реда.  Након  изјашњавања да се не води расправа, чланови оба дома 
ПСБиХ прихватили су предлог посланика Милорада Живковића да се усвоје закључци 
из мишљења Комисије за спољне послове Представничког дома и Комисије за спољну и 
трговинску политику, царине, саобраћај и комуникације Дома народа ПСБиХ у којем се 
тражи достављање детаљне информације о стању у ДКП мрежи и спровођењу спољне 
политике. Поред тога, г. Живковић је предложио а чланови Комисије прихватили да се та 
информација допуни подацима о: именима и презименима амбасадора – да ли су 
каријерни или страначки кадар - држављанству и стручној спреми амбасадора, 
финансијским аспектима сваке појединачне амбасаде, стратегији развоја ДКП мреже и 
четворогодишњем плану рада, те мјерама и активностима за реализацију плана. 
 

Сеад Авдић, савјетник у Кабинету министра иностраних послова БиХ, дао је 
уводно образложење за Информацију о стању и развоју ДКП мреже Босне и 
Херцеговине. Нагласио је да се састоји од пет поглавља и појаснио шта она обухватају. 
 

Слободан Шараба истакао је да је Информација о стању и развоју ДКП мреже БиХ 
лоша и врло површна. Изразио је незадовољство стратегијом размјештаја дипломатских 
представништава као и квалитетом људи који нас представљају, наводећи примјер лошег 
амбасадора у Кувајту. Рекао је да сматра да је свима стало да Босну и Херцеговину  
представљају озбиљни и одговорни људи, каријерне дипломате, али да у сусрету са 
појединим дипломатским представнцима као и из Информације видимо да то није тако. 
Рекао је да је жалосно да немамо дипломатско-козуларно представништво у Јужној 
Америци, Африци, као и то да је затворен конзулат у Бону, према којем је био окренут 
велики број наших људи. Истакао је да је уз овај извјештај требало да буде и извјештај 
Предсједништва БиХ, тј. допуна јер је и Предсједништво надлежно за вођење спољне 
политике БиХ. 
 

Душанка Мајкић нагласила је да Парламент, да би могао радити и донијети 
конкретне закључке, мора имати такав материјал који му омогућава преглед и увид у 
стање ДКП мреже БиХ. Изразила је жаљење што такав материјал није достављен ни 
2008. године а ни сада, 2009. године. Рекла је да је достављена информација лоша и 
површна те да не даје могућност увида у рад и финансијско стање сваке амбасаде 
посебно. Нагласила је да посланици не могу водити расправу о чињеницама које им 
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свима нису познате. Као примјер навела је зграду Амбасаде у Великој Британији, коју је 
БиХ добила сукцесијом имовине бивше Југославије и која има четири-пет спратова. 
Зграда се налази у центру Лондона. Особље Амбасаде смјештено је на једном спрату, док 
је остали дио зграде празан. Истакла је да би продаја те зграде могла ријешити питање 
амбасаде у неколико земаља. Лоша информација води ка томе да стање у ДКП мрежи 
БиХ и даље буде лоше. Предложила је да се овај материјал достави Предсједништву 
БиХ, које  заједно са Министарством иностраних послова треба да достави Парламенту 
квалитетну и свеобухватну информацију и стратегију развоја ДКП мреже. 
 

Сеад Авдић рекао је да се слаже са дијелом претходних дискусија. Међутим, 
истакао је да је Министарство ипак урадило велики дио посла из своје надлежности. 
Истакао је  да је  Министарство иностраних послова урадило и усагласило документ који 
садржи правце и приоритете вођења спољне политике БиХ, и да је тај документ 
децембру 2008. године упућен Предсједништву БиХ на разматрање и усвајање. Међутим, 
Предсједништво се још увијек није огласило о овом документу. 
 

Даље је додао да Министарство иностраних послова има детаљне анализе о 
пословању сваке амбасаде посебно,  те да нису достављене Парламенту због обимности 
материјала, али да се то може свакако учинити врло брзо. За развој ДКП мреже постоји 
пројекција коју није могуће реализовати  са финансијског аспекта. Такође је рекао да се у 
Министарству иностраних послова свака примједба чланова Парламентарне скупштине 
прихвата и да се предузимају мјере за њихово отклањање. Нагласио је да је 
Министарство испунило стратешке задатке, урађен је Предлог закона о спољној 
политици који је достављен Предсједништву, као и Предлог закона о начину 
закључивања међународних споразума, те Стратегија економског развоја дипломатије, 
што представља оквир дјеловања Министарства иностраних послова. 
 
 Комисија је констатовала да у Информацији није одговорено на све захтјеве из 
закључака усвојених на 8. заједничкој сједници оба дома ПСБиХ, те једногласно 
усвојила сљедећи закључак и предложила Дому народа ПСБиХ његово доношење: 
 
 Дом народа Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине тражи од 
Министарства иностраних послова Босне и Херцеговине да, у координацији с 
Предсједништвом Босне и Херцеговине, допуни Информацију о стању и развоју 
дипломатско-конзуларне мреже Босне и Херцеговине у дијелу у којем није одговорено на 
захтјеве из закључака са 8. заједничке сједнице оба дома Парламентарне скупштине 
Босне и Херцеговине, одржане 23. 04. 2008.  (финансијски аспекти сваке амбасаде 
посебно, рационализација ДКП мреже, четворогодишњи план рада и мјере и 
активности за реализацију), као и да се у Информацију уврсти и став Предсједништва 
Босне и Херцеговине о свим питањима. 
 
 За извјестиоца на сједници Дома народа именована је Алма Чоло, предсједавајућа 
Комисије. 
 
Ад.-23. Разматрање извјештаја и информација Министарства иностраних послова 
БиХ: 

- Нацрт 15. мониторинг извјештаја Савјета Европе; 
- Састанак Савјета ЕУ за опште послове и спољне односе, 18. и 19. маја 2009. 

године, у Бриселу; 
- Протестна нота Републике Хрватске; 
- Парламентарна сарадња БиХ и Марока; 
- Састанак Савјета ЕУ, 15. јуни 2009. године, Брисел; 
- Прелиминарна анализа избора за Европски парламент; 
- Информација Мисије БиХ при ЕУ у Бриселу о односима између БиХ и ЕУ. 
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 Чланови Комисије примили су к знању наведене информације и извјештаје 
Министарства иностраних послова БиХ. 
 
 Ад.-24. Разматрање извјештаја о међународним активностима комисија и 
        парламентарних делегација ПСБиХ: 

- Извјештај са годишње економске конференције Парламентарне скупштине  
ОЕБС-а „Свјетска финансијска криза“, Даблин, 27. и 28. мај 2009. године; 

- Извјештај о посјети Комисије за спољне послове Представничког дома; 
Парламентарне скупштине БиХ Републици Естонији, 18. и 19. мај 2009. године; 

- Извјештај о посјети Одбора за избор, именовања и управне послове Хрватског 
сабора, обављеној 16. марта 2009. године 

 
Чланови Комисије примили су к знању наведене извјештаје о међународним 

активностима парламентарних комисија и делегација. 
 
Ад.-25. Текућа питања 

- Упознавање са Извјештајем Уставноправне комисије Дома народа о обустављању 
поступка за аутентично тумачење члана 7. став (2) Закона о слободним зонама у 
БиХ („Службени гласник БиХ“, бр. 3/02 и 13/03); 

- Упознавање са Извјештајем Уставноправне комисије Дома народа о обустављању 
поступка за аутентично тумачење члана 23. Закона о Јавном радио-телевизијском 
систему БиХ („Службени гласник БиХ“, бр. 78/05) 

 
Није било расправе а чланови Комисије су једногласно примили к знању 

извјештаје Уставноправне комисије Дома народа. 
 

          Сједница Комисије завршена је у 14  часова. 
 
 

                   Секретар Комисије                                          Предсједавајућа Комисије 
          за спољну и трговинску политику,                       за спољну и трговинску политику, 
          царине, саобраћај и комуникације                       царине, саобраћај и комуникације 
                   Ненад Пандуревић                                                      Алма Чоло 
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